

be not now adopted but that it be amended by (a) deleting the words "with the following amendments and observations" and substituting therefor the words "without amendment but with the following observations"; and (b) by deleting the word "AMENDMENTS" and the amendments numbered 1, 2 and 3.

After debate,

With leave of the Senate and pursuant to Rule 23, the motion in amendment was withdrawn.

The Senate resumed the debate on the motion of the Honourable Senator MacDonald (*Halifax*), seconded by the Honourable Senator Poitras, for the adoption of the Seventh Report of the Standing Senate Committee on Transport and Communications (Bill C-40, An Act respecting broadcasting and to amend certain Acts in relation thereto and in relation to radiocommunication, with three amendments).

After debate, and—

The question being put on the motion,

The Senate divided and the names being called they were taken down as follows:—

pas adopté maintenant, mais qu'il soit modifié en a) remplaçant les mots «avec les amendements et observations suivants» par les mots «sans amendement mais avec les observations suivantes»; et b) en retranchant le mot «AMENDEMENTS» ainsi que les amendements 1, 2 et 3.

Après débat,

Avec la permission du Sénat et conformément l'article 23 du Règlement, la motion en amendement est retirée.

Le Sénat reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur MacDonald (*Halifax*), appuyé par l'honorable sénateur Poitras, tendant à l'adoption du septième rapport du Comité sénatorial permanent des transports et des communications au sujet du Projet de loi C-40, Loi concernant la radiodiffusion et modifiant certaines lois en conséquence et concernant la radiocommunication, avec trois amendements.

Après débat,

La motion est mise aux voix.

L'opinion n'étant pas unanime, le Sénat, à l'appel des noms, se prononce comme suit:

YEAS — POUR

The Honourable Senators — Les honorables sénateurs

Adams	Fairbairn	Kenny	Marchand	Stewart
Bosa	Frith	LeBlanc	Marsden	Stollery
Buckwold	Graham	(Beauséjour)	Neiman	Thériault
Cools	Haidasz	Lefebvre	Olson	Turner
Corbin	Hays	Lewis	Perrault	van Roggen—28
Davey	Hébert	MacEachen	Petten	

NAYS — CONTRE

The Honourable Senators — Les honorables sénateurs

Atkins	Carney	Doyle	Macdonald	Robertson
Balfour	Castonguay	Forrestall	(Cape Breton)	Roblin
Barootes	Chaput-Rolland	Grimard	MacDonald	Rossiter
Beaudoin	Cochrane	Johnson	(Halifax)	Simard
Beaulieu	Cogger	Kelleher	Meighen	Spivak
Bélisle	Comeau	Kelly	Murray	Sylvain
Berntson	David	Kinsella	Nurgitz	Teed
Bolduc	DeWare	Lavoie-Roux	Oliver	Tremblay
Buchanan	Doody	Lynch-Staunton	Phillips	Twinn
			Poitras	Waters—45

ABSTENTIONS

The Honourable Senators — Les honorables sénateurs

Ross—1